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Protokół nr 186/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 8 września 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu  

            Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pan Tomasz Koryciak  - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

5. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

6. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 
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7. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

8. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,     

         Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

9. Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni Psychologiczno- 

        Pedagogicznej w Wieluniu  

10. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

                 Sportu i Promocji w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

11. Pan Waldemar Kluska  - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego  

        Działającego na Rzecz Osób   

         Niepełnosprawnych i Ich Rodzin   

                                                       „TACY SAMI” 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości opłat  

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.  
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7. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w sprawie budowy czterech 

aktywnych przejść dla pieszych na drodze powiatowej nr 4538E na terenie 

Gminy Wieluń.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy Wieluń.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2023 r., 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.08.2023 r.  

10. a) Rozpatrzenie prośby Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby  

z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 

2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie powierzchni z przeznaczeniem na mini punkt gastronomiczny 

znajdujący się w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu na okres od 11.09.2023 r.  

do 30.11.2023 r. - dot. wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu o pow. 39m2, 

zlokalizowanego w budynku ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu, położonego 

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 184/1 i 184/2, obręb 3 miasta 

Wieluń, gmina Wieluń. 

12.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie aneksu nr 2 do umowy dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku  

- w związku ze zmniejszeniem powierzchni dzierżawy do łącznej powierzchni 

1,6623 ha obręb Jasna Góra, gmina Mokrsko).  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  
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14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica”  

- edycja 2022 - przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

16. Sprawy bieżące.  

17. Wolne wnioski.  

18. Zamknięcie CLXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXXVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie podjęte przez Zarząd decyzje będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wnosi żadnych zmian do porządku obrad. Nadmienił, że w punkcie  

pn. „Sprawy bieżące” będzie dodatkowy materiał, a mianowicie „Rozpatrzenie prośby 

Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z dnia 07.09.2023 r. o pomoc  

w zdobywaniu dodatkowych środków finansowych na tworzenie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rudzie za pośrednictwem wystąpienia do Prezesa Rady Ministrów, 

Premiera Mateusza Morawieckiego, z tzw. rezerwy premiera”. Zapytał, czy są jakieś 

uwagi do przedstawionego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie CLXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości opłat  

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.  
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7. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w sprawie budowy czterech 

aktywnych przejść dla pieszych na drodze powiatowej nr 4538E na terenie 

Gminy Wieluń.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy Wieluń.  

9. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2023 r., 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.08.2023 r.  

10. a) Rozpatrzenie prośby Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby  

z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 

2024 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie powierzchni z przeznaczeniem na mini punkt gastronomiczny 

znajdujący się w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu na okres od 11.09.2023 r.  

do 30.11.2023 r. - dot. wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu o pow. 39m2, 

zlokalizowanego w budynku ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu, położonego 

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 184/1 i 184/2, obręb 3 miasta 

Wieluń, gmina Wieluń. 

12.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie aneksu nr 2 do umowy dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku  

- w związku ze zmniejszeniem powierzchni dzierżawy do łącznej powierzchni 

1,6623 ha obręb Jasna Góra, gmina Mokrsko).  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  
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14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica”  

- edycja 2022 - przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

16. Sprawy bieżące.  

17. Wolne wnioski.  

18. Zamknięcie CLXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że autopoprawka 

była opiniowana przez Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poruszył 

kwestię kwoty 80 tys. zł dla Gminy Pątnów, która wynika z przetargu – oferta była 

wyższa niż zaplanowane środki. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1287/23 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1287/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1288/23 w sprawie przedłożenia autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2023-2034 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1288/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Tomasza Koryciaka – z-cę naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz 

pana Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu, 

któremu udzielił głosu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

omówił projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1289/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

dotyczącej ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych 

na obszarze Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1289/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 7 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w sprawie budowy czterech 

aktywnych przejść dla pieszych na drodze powiatowej nr 4538E na terenie 

Gminy Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mówił 

o tym jakie są zagrożenia. Dodał, że decyzja będzie należała do Zarządu. Odniósł się 

do kwestii ronda, które może zostać przekazane i jeżeli nie pozbędziemy się tej 

drogi, pan burmistrz może dochodzić roszczeń, że wydatkował środki na wykup tego 

gruntu, na poszerzenie, aby było rondo. Jego zdaniem, gdyby Urząd Marszałkowski, 

chciał zrobić te przejścia, to zrobiłby je już to dawno, dołożyłby ze swoich pieniędzy. 

Nadmienił, że to jest taka sama sytuacja jak z GDDKiA, odnosząc się do wniosku 
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radnego Jurdzińskiego, gdzie w odpowiedzi GDDKIA cały czas pisze o planach,  

a jak przychodzi okres realizacji to i tak tego nie robią, bo są inne ważniejsze 

zadania. Podkreślił, że z punktu widzenia wyjścia naprzeciw oczekiwaniom 

społecznym, to też byłoby bardzo dobre, ale zastanawia się, czy to zrealizujemy,  

a będziemy ponosić ogromne koszty w utrzymaniu drogi. Otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że jedno 

bezpieczne przejście było na obszarze ronda. Zapytał, jak to porozumienie będzie 

miało się do tego wszystkiego, poza tym powiat występuje tu jako strona, przekaże, 

to co będzie z porozumieniem. Dopytał, czy znowu będą przekazywać drogę  

z przyjęciem przez gminę tego porozumienia. Zaznaczył, że województwo budując 

przejścia będzie się zwracało do powiatu, który będzie jeszcze właścicielem drogi. 

Jego zdaniem to porozumienie jest do niczego.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

przyznał rację panu radnemu, nadmienił, że przejście, które jest projektowane przy 

ul. Krakowskie Przedmieście będzie kłóciło się z rondem.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy wiadomo jakie 

będą koszty utrzymania tej drogi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

powiedział, że wiadomo co się stało ostatnio na ul. Sieradzkiej przy „krajówce”, gdzie 

rozszczelniła się rura, co omówił. Zaznaczył, że najgorsza sytuacja jest na Dąbrowie 

- płytki od byłego fotoradaru, które są praktycznie wszystkie do przełożenia. Jeżeli 

chodzi o koszty to przekazał, że jeżeli będzie zima, to będą utrzymywali, ta droga 

musi być odśnieżana w pierwszej kolejności perfekcyjnie łącznie z chodnikami  

do czarnej nawierzchni plus bieżące naprawy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co się stanie z tym 

porozumieniem, jeżeli teraz byśmy przekazali.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zasięgnęli opinii radcy prawnego. Dodał, że gdyby podpisali i np. gminie dali  

52 tys. zł, gmina przekazałaby, ale jest opinia radcy prawnej, że tak nie można 

zrobić.   

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że przekazanie drogi 

wraz z zabezpieczeniem środków na udział.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że w budżecie to ująć.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył, aby przekazać drogę wraz 

z tymi zabezpieczonymi pieniędzmi.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że należałoby przygotować pismo do Urzędu Marszałkowskiego, że w związku  

z planowanym przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w 2023 r. przekazaniem drogi 

powiatowej Nr 4538E, na której mają być zlokalizowane te przejścia dla pieszych,  

o których jest mowa w porozumieniu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił: i brakiem środków 

finansowych na utrzymanie drogi w 2024 r.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że Zarząd na najbliższym posiedzeniu wystąpi do Burmistrza Wielunia z pismem  

o zamiarze podjęcia uchwały Rady Powiatu w Wieluniu związanej z przekazaniem 

ww. drogi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że można jeszcze napisać,  

że w związku z tym, że województwo zaplanowało to dopiero w przyszłym roku.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wspomniał, aby było również 

wystosowane pismo do Burmistrza Wielunia. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu  powiedział, że projekt pisma przygotuje na następne posiedzenie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejny Zarząd zaplanował na 18.09.br. w związku z wpłynięciem środków  

z PFRON do naszych jednostek oraz przyszły środki dla Państwowej Straży 

Pożarnej, o których pan skarbnik informował. Dodał, że na ten moment nie 

przewiduje zwoływania sesji chyba, że mogą zostać środki z „Dostępnej szkoły”.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że wówczas pasowałoby 

18.09. uchwalić to na Zarządzie, a później na koniec października zrobić sesję,  

30. dniowy termin byłby zachowany.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dokładnie w ten sposób to planuje zrobić. Zarządził głosowanie w sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” podjął decyzję o przekazaniu pisma do Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego informującego, że w związku  

z planowanym przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w 2023 r. przekazaniem drogi 

powiatowej Nr 4538E, na której mają być zlokalizowane aktywne przejścia  

dla pieszych, o których jest mowa w porozumieniu i brakiem środków finansowych  

na utrzymanie drogi w 2024 r., Zarząd na najbliższym posiedzeniu wystąpi  

do Burmistrza Wielunia z pismem o zamiarze podjęcia uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu związanej z przekazaniem ww. drogi (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy 

Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jakiej  

to dotyczy drogi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że to dotyczy 

działek przy drodze gruntowej w Turowie, geodezja przygotowała złe numery działek.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1290/23 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych na terenie Gminy Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1290/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.07.2023 r., 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 29.08.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią  

Annę Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu, oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na wzrost w lipcu 

płac lekarzy. Zapytał, jak wygląda sprawa z kontraktami.   

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że analizuje rynek, stara się orientować  

w stawkach, rozmawia dużo z lekarzami. Dodała, że to, co jest dla nich 

niebezpieczeństwem, dla każdego szpitala w tym momencie, to odpływ kadry 

medycznej. Podkreśliła, że cały czas podejmują działania w celu wzmocnienia kadr 

medycznych, również jeżeli chodzi o lekarzy z Białorusi, czy z Ukrainy. Przekazała,  

że wczoraj miała konferencję w tym zakresie i liczy na to, że pojawią się dwie panie 

neonatolog i pan radiolog, więc tutaj byłoby wzmocnienie. Zaznaczyła, że analizuje 

sytuację i częściowo jak widzi, że gdzieś na którymś odcinku ma zaniżone 

wynagrodzenia kontraktowe lub coś zaczyna się dziać, to sama stara się delikatnie 

podnieść, żeby to było rozsądne. Dodała, że umowy kontraktowe podpisywali  

na początku tego roku, więc stawki lekarze mają od bodajże lutego br. 

Poinformowała, że niemniej jednak analiza rynku ma dla nich ogromne znaczenie, 

więc to jest bardzo indywidualna sprawa w zakresie grupowym, czyli interniści, 

poszczególne specjalizacje. Są takie, odnośnie których jest spokojna, bo nie musi 

być podwyżek. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor ma informacje dotyczące pozwów sądowych średniego personelu 

zaznaczając, że chodzi mu o magistrów. Dopytał, czy to również nie będzie 

skutkowało, gdy sąd przyzna, wyrównaniem od tamtego roku tych podwyżek. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że w całej Polce jest bodajże około 2 tys. 

pozwów pielęgniarek. Dodała, że każda sprawa jest indywidualna, plus jaki mają to,  

to że prowadzą konsekwentne działania. Ustawodawca w którymś momencie zniósł  

z wymaganego wykształcenia i w tabeli było według wykształcenia posiadanego,  

ale wtedy były płatności według peselu i w ten sposób ustawodawca zróżnicował 

wynagrodzenie pielęgniarek, a już nie w tym roku tylko w kolejnym, a w tym 

konsekwentnie są kontynuowane działania, jest tabela dotycząca wykształcenia 

wymaganego na danym stanowisku. Nadmieniła, że szukając pielęgniarek  

w wymaganiach podają wykształcenie średnie, bo takie jest wymagane i takiego 

progu się trzymają. Dodała, że sprawa wygląda w ten sposób, że nie wiedzą, co by 

sąd orzekł w takich okolicznościach, ale jeżeli są szpitale, które dają magistrom i idą 

pielęgniarki z wykształceniem średnim do Sądu Pracy i mówią, że wykonują 

dokładnie tę samą pracę, a ewentualne zakresy czynności są fikcyjne, a różnica  

w wynagrodzeniu jest bardzo duża, bo różnice wynagrodzeń będą na poziomie 

nawet 3 tys. zł do 5 tys. zł. Nadmieniła, że Sądy Pracy nie mają tutaj żadnych 

wątpliwości i szpitale wtedy przegrywają. Jest taka sytuacja, że wtedy należy tym  

z wykształceniem średnim, zgodnie z naszym ustawodawstwem, dołożyć do tych 

wyższych wynagrodzeń. Zaznaczyła, że ich plusem jest to, że prowadzą 

konsekwentną politykę w tym zakresie. Podkreśliła, że prowadzi rozmowy, to nie jest 

tak, że jest na stanowisku, że mgr pielęgniarstwa ma nie dostać nic więcej. Dodała, 

że właśnie są konstruowane zakresy czynności – dodatkowe czynności przez 

oddziałowe, co nie do końca jej się podoba, nadmieniła, że do tych zakresów dołoży 

czynności, ponieważ chciałaby, aby to były czynności faktyczne. W razie pójścia  

do Sądu Pracy, żeby mogła się wybronić, że te pielęgniarki z magistrem wykonywały 

inne czynności, dodatkowe czynności, które tamte nie wykonywały, więc uważa,  

że muszą być to czynności nieściśle pielęgniarskie. Poinformowała, że ma wiedzę, 

że np. Sieradz przegrał z pielęgniarkami, ale sąd z kolei nie zarządził,  

aby magisterkom wypłacać za czas przeszły tylko od danego momentu. Dodała,  

że jeżeli uzna, że dla nich wymagane są magisterki, co jest nieprawdą i nigdy tak nie 
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było i tak nie jest, w szpitalu powiatowym pierwszy poziom referencyjności takich 

wymogów nie ma, specjalizacje są uznawane przez nich dla wszystkich. Przekazała, 

że jeżeli na Oddziale Intensywnej Terapii potrzebuje dwóch specjalistek, a ma pięć, 

to uważa, że byłoby to dyskryminacją, jeżeliby wybrała sobie 2, a reszcie nie uznała 

specjalizacji, więc uznała wszystkie i w ten sposób jakby starają się podejmować 

bardzo ostrożne kroki.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o rezonans.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że termin wykonania się nie zmienił, 

dodając, że nie zgodziła się na przedłużenie, o co było wnioskowane uznając, że nie 

ma zasadności przedłużenia. Przekazała, że jak została odkopana ściana to okazało 

się, że jest trochę więcej pracy niż się spodziewano. Wiadomo, że jest to stary 

budynek. Podkreśliła, że termin wykonania jest do końca września. Nadmieniła,  

że firma dąży do tego, aby im wydłużyć termin, ale nie chciałaby, żeby to miało 

miejsce dlatego, że wszystkie działania skupiła na tym, aby zacząć od 1. 

października i w ten sposób rozmawia z Narodowym Funduszem Zdrowia.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to, że ubyło paru 

anestezjologów, jest w tym względzie rotacja, nie ma zagrożenia dla planowych 

zabiegów, bo ponoć takie były odwoływane. Jego zdaniem, to nie byłoby dobre. 

Dodał, że nie wie, czy to są plotki.   

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że oczywiście to nie byłoby dobre. 

Przekazała, że mają 11 anestezjologów i wcale to nie jest mało. Poinformowała,  

że młode osoby pracują w różnych miejscach i to zawsze niesie ze sobą zagrożenie, 

co omówiła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 31.07.2023 r., sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 

29.08.2023 r.  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

a) Rozpatrzenie prośby Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby  

z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024  

w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Korczewską, które udzielił głosu.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

dotyczące obydwu podpunktów.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”): 

 a) pozytywnie rozpatrzył prośbę Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na uczestnictwo w realizacji resortowego 

Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby  

z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024  

w ramach Funduszu Solidarnościowego, 

b) podjął uchwałę Nr 1291/23 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością”  

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1291/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 

osobowym. Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  
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Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie powierzchni z przeznaczeniem na mini punkt gastronomiczny 

znajdujący się w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu na okres od 11.09.2023 r.  

do 30.11.2023 r. - dot. wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu o pow. 39m2, 

zlokalizowanego w budynku ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu, położonego 

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 184/1 i 184/2, obręb 3 miasta 

Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pani naczelnik 

chciałaby coś dodać do przedstawionego materiału.    

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie i poprosiła  

o zadawanie ewentualnych pytań.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na pomyłkę  

w dacie, zamiast 31.11.2023 r., powinien być 30.11.2023 r. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że chodzi o pomyłkę  

w projekcie umowy najmu. Dodała, że musi być również zmieniona nazwa w kwestii 

sklepiku szkolnego. Zaznaczyła, że w uchwale jest prawidłowo wpisane  

do 30.11.2023 r.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że nie ma 

podanej kwoty netto. Następnie odniósł się do tego, czy potrzebny jest numer 

rachunku w tych umowach, o czym kiedyś była już mowa. Zaznaczył, że jest 3 

miesięczny okres wypowiedzenia, a umowa jest na 2 miesiące.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, ale już pytała 

pana dyrektora z czego to wynika i poinformował, że ogłosili już przetarg na najem 

pod tę powierzchnię, więc to tylko na ten tymczasowy okres.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do określonego 

okresu wypowiedzenia. Dodał, że po przetargu musi być nowa umowa i w żadnym 

wypadku aneks.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to mogą usunąć.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana skarbnika, 

czy tak zostaje.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ze 

wskazanymi poprawkami.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że zwróci na to uwagę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem  uchwały.  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1292/23 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie powierzchni z przeznaczeniem  

na mini punkt gastronomiczny znajdujący się w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu  

na okres od 11.09.2023 r. do 30.11.2023 r. (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1292/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie aneksu nr 2 do umowy dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku  

– w związku ze zmniejszeniem powierzchni dzierżawy do łącznej powierzchni 

1,6623 ha obręb Jasna Góra, gmina Mokrsko). 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani naczelnik 

Justynie Kałuziak.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odczytał § 1 aneksu: Strony 

umowy zgodnie oświadczają, że dokonują zmiany treści § 1 ust. 1 umowy dzierżawy, 

który otrzymuje następujące brzmienie. Zaznaczył, że pomija fakt, że są wymienione 

3 ustępy, a nie tylko ten pierwszy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że taka jest sugestia 

prawników, żeby przypisywać cały zmieniony.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że powinno być, 

że dokonują zmiany treści § 1. Poprosił, aby to przedyskutować z panią prawnik. 

Kontynuował, że jeżeli zmienimy treść § 1, że na okres od 7.09.2023 r.  

do 14.11.2025 r. to za ten okres, gdzie ten czynsz był zapłacony – zapłacony był 

7.09., to będziemy musieli odesłać te pieniądze.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że tak, trzeba będzie  

to rozliczyć.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ten, który 

zapłacił do 7.09.2023 r., gdzie zajmował powierzchnię, czyli za ten co zapłacił  

do 7.09. w całości będziemy musieli mu zwrócić z tego wynika, bo jeśli nałożyć § 1 

na pierwotną umowę, zmieniamy treść całego § 1, który mówi o tym, że umowa 

obowiązuje nie jak wcześniej było w umowie.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu wyjaśniła, że aneks obowiązuje  

od dnia, w którym jest podpisywany.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nic w tym 

aneksie nie ma. Dodał, że jeżeli zmienia się treść jakiegoś zapisu to brzmi tak, jak 

brzmiał.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu wyjaśniła, że tak tylko  

od momentu, kiedy się go zmienia. Zaznaczyła, że to nie działa wstecz.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami również powiedziała, że to nie działa 

wstecz. Dlatego zapłacono do końca marca i teraz licząc począwszy od 7.09. będzie 

trzeba zwrócić tę wynikającą różnicę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że co do czystości 

zapisów powinno być, że umowa za te działki do 7.09. i potem od 7.09. 

argumentując, że jeżeli nałoży teraz § 1 na tę umowę, to nie brzmi. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że aneks obowiązuje od dnia 

dzisiejszego. Nadmieniła, że w ten sposób proponują zmiany aneksów, a to nie jest 

pierwszy aneks.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że są to jego uwagi.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że radca prawny  

to sprawdził.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o zdanie pani 

sekretarz.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że jej zdaniem  

z dniem podpisania aneksu zmieniają się te zapisy, to nie działa wstecz.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do aneksu nr 1,  

w którym jest zmieniona opłata na mniejszą bez zmiany numeru działek.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że w poprzedniej umowie 

nie było już tej sprzedawanej działki. Umowa dzierżawy jest z listopada 2022 r.. 

Aneksem zmieniamy tylko to, co uległo zmianie – nie zmieniamy aneksem całej 

treści.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie do końca, 

ponieważ w umowie dzierżawy jest napisane, że wydzierżawiający oddaje  

w dzierżawę nieruchomość i wymienione są działki.    

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że na tamten moment  

na dzień podpisania umowy dzierżawy wtedy, kiedy taka decyzja zapadła  

na Zarządzie takimi działkami powiat dysponował do dzierżawy i tam już nie było tej 
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działki, która była pierwsza sprzedana. Dodała, że dzisiaj jest taka sytuacja,  

że została sprzedana kolejna nieruchomość i musi być wyłączona z umowy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że aneks nr 1 

dotyczył kwestii już po wyłączeniu. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że aneks był już po 

sprzedaży, po umowach.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ten aneks nr 2 też 

jest po sprzedaży. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że ten aneks jest tylko  

i wyłącznie związany ze sprzedażą działki, wczoraj został podpisany akt notarialny, 

dzisiaj Zarząd podejmuje decyzję o tym, że wyklucza z umowy dzierżawy  

tę nieruchomość. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wprowadziłby 

zapis, żeby wiedzieć, że ta umowa trwa od kiedy była zapisana i do tego były takie 

działki, a od tego takie działki, a nie, żeby później się domyślać.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że to doprowadziłyby  

do zawarcia nowej umowy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, chodzi mu 

o zmianę treści § 1 tej umowy i nic więcej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że zmienia się  

§ 1. Następnie zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1293/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy 

dzierżawy z dnia 15 listopada 2022 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

w tym punkcie Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1293/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia 

nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Barbarę 

Puchała – dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. Zapytał,  

czy pani dyrektor chciałaby coś dodać do przedstawionego materiału.  

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że uważa, że z panią psycholog będzie się jej dobrze 

współpracowało.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1294/23 w sprawie wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas 

nieobecności Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1294/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica”  

- edycja 2022 - przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że było napisane,  

że zwrócono środki w wysokości 9 zł, a tak prawdę mówiąc z dotacji zostało 8 zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią naczelnik 

Małgorzatę Zygmunt, którą zapytał, czy chciałaby coś dodać do sprawozdania.  
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie i poinformowała, że to na co zwrócił uwagę 

radny Wojcieszak, czyli 1 zł zostało poprawione.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak pytań, 

zapytał kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji rządowego programu „Aktywna tablica” - edycja 2022 - 

przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wieluński (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Marek Kieler).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1295/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1295/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Sprawy bieżące.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w punkcie 

„Sprawy bieżące” jest dodatkowy materiał, a mianowicie „Rozpatrzenie prośby 

Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” z dnia 07.09.2023 r. o pomoc  

w zdobywaniu dodatkowych środków finansowych na tworzenie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rudzie za pośrednictwem wystąpienia do Prezesa Rady Ministrów, 

Premiera Mateusza Morawieckiego z tzw. rezerwy premiera”. Zaproponował 

pozostawienie sprawy w toku i aby zwrócić się do radcy prawnego.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, aby zaprosić pana 

Kluskę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Waldemara 

Kluskę – prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego na Rzecz Osób  

Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI”. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę, że w piśmie 

pana prezesa nie ma żadnej kwoty. Zapytał, dlaczego nie ma podanej kwoty, o jakiej 

kwocie jest mowa i jaki jest wkład własny. Dodał, że cały czas posiłkuje się umową 

podpisaną 13.07.2022 r. Ogółem koszt utworzenia WTZ to kwota 1 796 807 zł. 

Dopytał, czy ta kwota uległa jakiejkolwiek zmianie, czy nie? Jeżeli jest 1 796 807 zł,  

z PFRON (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnoprawnych) decyzją Rady 

Powiatu w Wieluniu pan prezes otrzymał 300 tys. zł i z tego wynika, że wydatków 

powinien pan prezes mieć na około 1 500 000 zł, z których pan prezes powinien się 

rozliczyć. Zaznaczył, że cały czas nie widzi montażu finansowego tego 1 500 000 zł, 

bo jest już miesiąc wrzesień. Zapytał, na jakim to jest etapie i czy z 1 500 000 zł  

są już jakieś koszty poniesione.  

 Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że w tamtym roku został zrealizowany pierwszy etap za 300 tys. zł plus 

ich wkład, materiały, itd., a więc stan surowy otwarty. Na ten rok do dokończenia 
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inwestycji pozostały sprawy wykończeniowe budowlane, żeby móc w marcu, zgodnie 

z umową otworzyć Warsztaty. Kosztorys do przetargu na drugi etap tak, jak składali 

do RCPS-u (Regionalne Centrum Polityki Społecznej) w Łodzi opiewał na 1 292 000 

zł, zawnioskowali z RCPS-u o 600 tys. zł, bo nie mogli o więcej, otrzymali  

te 600 tys. zł i do uzyskania jest 600 tys. zł. Przekazał, że to, o co prosi dzisiaj, to jest 

pomoc z rezerwy Prezesa Rady Ministrów połowę tego co im brakuje do własnego 

udziału, czyli 300 tys. zł. Nadmienił, że pisząc do Prezesa Rady Ministrów będą pisali 

o 300 tys. zł, natomiast reszta wkładu własnego to jest 300 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pisząc wniosek 

pan prezes musi mieć 300 tys. zł. Dopytał, ile pan prezes dostał z RCPS-u. 

 Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

poinformował, że 600 tys. zł, brakuje 600 tys. zł, 300 tys. zł oczekują pomocy  

ze strony pana Premiera, po ich stronie jest 300 tys. zł i na te 300 tys. zł składają  

z różnych źródeł łącznie z tym, że oczekują na kredyt z Banku Lututowskiego. 

Dochody z PIT-u to 100 tys. zł, gminy aktywizują się teraz i po kolei słyszy, że będą 

przekazywały zgodnie z ustaleniami i gdyby coś brakowało, to będą się posiłkować 

kredytem.    

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odnośnie montażu finansowego 

powiedział, że jeśli wszystko dzieje się w Stowarzyszeniu „TACY SAMI’, wszystkie 

wydatki są realizowane przez to Stowarzyszenie, umowy na roboty budowlane  

są podpisywane. Poruszył kwestię złożenia wniosku do Premiera i wyjaśnił,  

że to musiałoby być zrobione w taki sposób, że składamy wniosek na 600 tys. zł.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że na 300 tys. zł składamy i o tyle proszą.  

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu   

w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym. Obradom 

przewodniczy Pan Marek Kieler.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że 600 tys. zł, 

gdzie musimy pokazać wkład własny 300 tys. zł. Powtórzył, że składamy wniosek, 

gdzie będzie wskazane 600 tys. zł, 300 tys. zł składamy o dotację, ale 300 tys. zł 

musimy pokazać swój udział własny. Powiedział, żeby złożyć wniosek na 300 tys. zł  

trzeba mieć te pieniądze w budżecie. Dodał, że teraz nie wie, czy określony udział 

własny 300 tys. zł musimy wydać w jednostce i co zrobić - przekazać i wydać 

pieniądze na nie własnym majątku, i przekazać później tę rzecz? Czy możemy 

otrzymać 300 tys. zł i przekazać w formie dotacji. Podkreślił, że dla niego forma 

finansowania jest bardzo trudna.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

zaznaczył, że dzisiejsza prośba dotyczy prośby do Premiera bez wpisywania udziału, 

przypomniał, że tak jak wysłali taką prośbę 2 lata temu.  

 

 

Salę obrad opuścił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Mare Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

prezesa Kluski ze słowami, że pan prezes jest nie od dzisiaj w samorządzie i wie,  

że jeżeli powstaje jakiekolwiek zobowiązanie, to on jako starosta i pan wicestarosta 

podpisują to zobowiązanie. Podkreślił, że muszą mieć środki na zaciągnięcie 

zobowiązania. To nie jest tak, że coś kiedyś będzie, bo to jest zbyt duże ryzyko.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

podkreślił, że jeśli chodzi o własny udział 300 tys. zł, to może przelać te 100 tys. zł, 

jest opracowywany kredyt, gdyby gminy nie przelały środków, gdyby gmina Wieluń 

nie przelała, gdyby nie zdobył od sponsorów. Przekazał, że pan prezes banku 

powiedział, że jeśli Zarząd, czy pan starosta chce to sprawdzić, to on jest  

do dyspozycji.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, w jakiej formie pan Kluska  

to przekaże te 300 tys. zł, ponieważ to powiat zaciąga zobowiązanie.  
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Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że w formie złotówkowej.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jako co – darowizna,  

czy pożyczka? 

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że nie, to będzie wracało zgodnie z tym tak, jak gminy wpłacają. 

Zaznaczył, że gminy już wpłacają na to konto tworzenia Warsztatów, ze względu  

na to, że może być tylko porozumienie między gminami.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to zobowiązanie 

będzie ciążyło na powiecie.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

zapytał, jakie zobowiązanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że realizacji tego 

zadania.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że oni podpisują umowę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, dlaczego pan prezes nie 

może do Rady Ministrów bezpośrednio wystąpić.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że nie może.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poinformował, że tak samo my bez 

pieniędzy nie możemy wystąpić do pana Premiera. Dodał, że są pewne obwarowania 

prawne.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

powiedział, że w momencie zatwierdzenia decyzji, że tworzą Warsztaty, zwrócił się 

powiat do Rady Ministrów o uzgodnioną pomoc i ta pomoc miała być, pan starosta 

podpisał prośbę i to było przesłane do Wojewody. Dopiero wtedy wyszło,  

że Wojewoda rozpatrując prosił o wypełnienie wniosku, w którym powiat  
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ma zagwarantować wkład własny. Zaznaczył, że tylko o to prosi, bo może się 

okazać, że pan Premier powie, że nie ma pieniędzy, a jeśli powie, że proszę 

przedstawić wkład własny, to on do tego czasu przekaże na konto starostwa 300 tys. 

zł – albo to będzie w formie dotacji gmin, ich własnych, i ich kredytu i nie ma żadnego 

ryzyka. Zaznaczył, że chodzi o to, że nie może wystąpić i nie mogą być te pieniądze 

z rezerwy pana Premiera przyznane Stowarzyszeniu tylko starostwu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że słyszał, że z rezerwy Premiera też poszły pieniądze na stowarzyszenia. Dodał,  

że rozmawiali z panem prezesem. Jest duże ryzyko, powiat musi najpierw wyłożyć  

ze swoich pieniędzy.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

powiedział, że jak będzie decyzja i zgoda pana Premiera, to wtedy starostwo ma  

na koncie ze strony Stowarzyszenia i gmin 300 tys. zł, a jeśli nie będzie, to wtedy nic 

nie traci, bo nic nie wydaje.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że dzisiaj była 

podejmowana uchwała w sprawie WPF, ponieważ powiat składał wniosek na Blok 

Ginekologiczno-Położniczy i żeby złożyć ten wniosek i to jest dokładnie to samo, 

dzisiaj wprowadzał do budżetu i do WPF własne środki po to tylko, żeby móc złożyć 

wniosek do rezerwy Premiera pokazując, że posiadamy własne środki. Chodzi o to, 

aby tę połowę środków mieć w budżecie. Składając teraz jakikolwiek wniosek  

do rezerwy, żeby pan prezes otrzymał 300 tys. zł, musi być złożony wniosek na 600 

tys. zł, wskazujący, że z dotacji będzie 300 tys. zł, udział własny 300 tys. zł. 

Podkreślił, że w budżecie powiatu 300 tys. zł na to zadanie teraz nie ma i nie można 

złożyć tego wniosku. Powiedział, żeby nie było, że ktoś nie chce dać. Chodzi o taką 

rzecz, że składając ten wniosek i otrzymując te pieniądze pytanie do naszej pani 

prawnik i ministerstwa jest następujące: czy możemy Stowarzyszeniu „TACY SAMI” 

przekazać 300 tys. zł w formie dotacji, żeby pan zrealizował całe zadanie w swoim 

budżecie? Czy my te 600 tys. zł musimy wydać u siebie w jednostce, czyli  

w starostwie i rozliczyć się z ministerstwem otrzymując od Stowarzyszenia 300 tys. zł 

w formie darowizny? Dodał, że musimy się rozliczyć z ministerstwem w kwocie  

600 tys. zł,  a nie 300 tys. zł.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zasadnicze pytanie 

jest takie, czy możemy wnioskować o coś, co do nas nie należy.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli będziemy 

wydatkować środki u nas to pytanie jest takie, czy możemy je wydać na nie własnym 

majątku.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

powiedział, że szkoda, że nie ma pana wicestarosty, który uczestniczył w spotkaniu  

z panią minister Maląg, z panem wiceministrem i z panem posłem w Warszawie  

2 lata temu, kiedy pojechali po pomoc dla Stowarzyszenia. Przekazał, że przez panią 

minister była wskazana taka droga, że część przekazuje starostwo i przekazało  

300 tys. zł, resztę w ramach pomocy z rezerwy Premiera z docelowym 

przeznaczeniem na inwestycje tworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowych musi 

przejść przez starostwo. Dodał, że może to nie być formalny wniosek. Niech  

to będzie tylko wstępne pismo, bo biuro Prezesa Rady Ministra odesłało  

to do wojewody i wojewoda poprosił o złożenie formalnego wniosku i wtedy  trzeba 

było wykazać swój udział, a do tego czasu będzie się starał, aby to 300 tys. zł było  

na koncie starostwa, żeby mógł pan podpisać wniosek formalny.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

chodzi o jakąkolwiek wpłatę, to musi być zawarte porozumienie ze Stowarzyszeniem  

i trzeba określić zasady ewentualnej współpracy. Zaznaczył, że na ten moment  

nie ma środków, jest to jeszcze do przeanalizowania czy jest taka możliwość, 

ponieważ chce mieć na piśmie z ministerstwa - czy taka ścieżka jest możliwa i jak to 

rozstrzygnąć. Podkreślił, że we wniosku, jak mówił pan skarbnik, nie będzie widniało 

Stowarzyszenie. Powiedział, że może w ministerstwie zostało to tak przedstawione, 

że to powiat jest twórcą.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

wtrącił, że było przedstawione tak jak jest realnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie do końca, bo trzeba mieć prawo do majątku, a powiat tego prawa do majątku 

nie ma. Dodał, że tu się obawia, czy w ogóle powiat może w taki sposób  

to procedować. Zaznaczył, że to są pieniądze publiczne, wszystko musi być zgodnie 

z prawem. Dodał, że pismo z zapytaniem może być skierowane.  
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Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że dzisiaj prosi tylko o pismo. Zwrócił się do pana wicestarosty, żeby 

przypomniał sobie spotkanie z panią minister i o co prosiła, bo pan starosta 

powątpiewa w to, że to było przedstawione, że Stowarzyszenie buduje Warsztaty. 

Zaznaczył, że pani minister wiedziała, z kim rozmawia i wiedziała komu chce pomóc, 

czyli Stowarzyszeniu w utworzeniu Warsztatów, a że nie można prawnie inaczej,  

to musi to być przefiltrowane przez powiat tylko i wyłącznie dlatego, że zadaniem 

powiatu jest tworzenie Warsztatów. Powtórzył, że tylko prosi o wstępne pismo. 

Dlaczego teraz? – wyjaśnił, że pan poseł powiedział, że w tym momencie może  

do końca września pomóc.   

 

 

Salę obrad opuścił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, żeby to było pismo  

z prośbą o wskazanie finansowania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, żeby przy 

konstruowaniu pisma Oddział Zdrowia i Spraw Społecznych skonsultował się z nim  

i z panem skarbnikiem.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powtórzył, czy sami powinniśmy 

wydatkować środki na nie własnym majątku, czy możemy przekazać tę pomoc 

finansową w formie dotacji dla Stowarzyszenia? Dodał, że pan prezes wskazał,  

że otrzymał 600 tys. zł z RCPS-u. Zapytał, czy wydał już coś z tych pieniędzy. 

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

odpowiedział, że nie ma prawa wydać, bo nie jest rozstrzygnięty przetarg i nie są 

rozpoczęte roboty. Zwrócił się z pytaniem do pana starosty na jakiej zasadzie gminy 
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przekazują na ten cel pieniądze do wykorzystania na tworzenie Warsztatów Terapii 

Zajęciowej. Dodał, że opinie prawne były już w tym względzie robione, RIO 

(Regionalna Izba Obrachunkowa) się wypowiedziało.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że na razie 

jeszcze żadna gmina nie wpłaciła żadnych środków. 

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

zapytał, czy gmina Wieluń też nie wpłaciła.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeszcze nie. 

Dodał, że jest rozmowa na temat porozumienia między powiatem a gminą.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

powiedział, że dlatego, żeby „kupić czas” to jest pismo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że stawia 

taki wniosek, żeby to pismo skierować.  

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

wtrącił, że prośbę z pytaniem, to nie jest wniosek formalny.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że prośbę  

z pytaniem, czy są możliwości i po prostu wtedy będziemy mieć jasność. Dodał,  

że powołamy się na przepisy o samorządzie powiatowym i na opinię RIO, która jest 

tylko pytanie w jego odczuciu nie było zbyt precyzyjne.    

Pan Waldemar Kluska - prezes Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych i Ich Rodzin  „TACY SAMI” 

dodał, że jego zdaniem można się wzorować na tym piśmie, które wyszło 2 lata 

temu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie.  

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

decyzję o wystąpieniu do Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej ze wstępnym 

pismem, stanowiącym prośbę o wsparcie starań o pomoc finansową, z tzw. rezerwy 
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premiera z przeznaczeniem na inwestycję tworzenia przez Stowarzyszenie 

Integracyjne Działające na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY 

SAMI”, Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie wraz z zapytaniem o formę 

finansowania: czy powiat może Stowarzyszeniu Integracyjnemu Działającemu  

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” przekazać ww. pomoc 

w formie dotacji 300 tys. zł, celem zrealizowania całego zadania w budżecie 

Stowarzyszenia; czy też kwotę 600 tys. zł powiat musi wydać w jednostce, czyli  

w starostwie powiatowym i rozliczyć się z ministerstwem, otrzymując  

od Stowarzyszenia 300 tys. zł w formie darowizny? Czy powiat może wydatkować 

środki finansowe na nie własnym majątku? Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał 

Oddział Zdrowia i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

do skonsultowania projektu pisma ze Starostą Wieluńskim i Skarbnikiem Powiatu 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Pismo w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

 

 

Pkt 17 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CLXXXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski  

nie zostały zgłoszone.  
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Pkt 18 

Zamknięcie CLXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXXVI posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 


